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We zouden voor zekerheid een check kunnen doen bitmen vws (cz, mo, jeugd) ofwe dit vaker doen. We geven wel aan

partijen geld voor specifieke klussen, maar niet om hun gewone werk, hoe extra druk het ook kan zijn, te doen. Kan er wel

meer over zeggen, maar publieke belang is hier toch wel moeilijk te vinden (hebfERESpverigens in de zomer gevraagd om

zijn brieven naar achterban eens op te sturen, niet meer van gehoord).

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: (SED.IERIE.BE NEE) EEN is >

Datum: woensdag 09 dec. 2020 4:43 PM

Onderwerp:

Ho

vraagt geld voor bureau

We zijn benaderd door [EEE over de werkzaamheden ten behoeve van COVID-19. De strekking is dat het bureau van

onvoldoende is berekend op het werk dat COVID-19 met zich meebrengt. Om deze werkzaamheden aan te kunnen

graag een subsidievoorstel willen indienen omIEGDit zou samen €

Bijgevoegd zie je het verzoek.

Wij zitten er wat dubbel in. Enerzijds heeft leden, en die zouden samen toch in staat moeten zijn om aan te

vullen. Ook weten we dat|JJEEEll meelitt op hetgeen doet. En ten slotte is het bieden van hulp ook een precedent

(wellicht naar andere belangenorganisaties aan de aanbiederskant of aan de kant van beroepsgroepen of cliénten. Anderzijds is

het zo dat COVID-19 een uitzonderlijke situatie is waarop een klein bureau niet is toegerust. In het verleden hebben we, toen

voor het kwaliteitskader meer inzet vanBEEgevraagd dan magelijk was, al eens hulp geboden. Kortom, ik vind het

een |astige afweging.

Als we iets willen doen (ook rechtmatigheid nog even goed checken), zouden we met het gesprek hierover aan

kunnen gaan met een tegenvoorstel, namelijk dat de helft wordt opgebracht door de leden van en dat VWS dan de

andere helft ter beschikking stelt.

Hoe kijk jij hiernaar? Wellicht telefonisch donderdag of vrijdag even bespreken?

Mvg,


